
Protokoll 231001 
 

 Närvarande: 
Anna Dahlgren, Mats Nilsson, Eva Lennartsson, Ulla Desombre, Karolina Räntfors, Isabelle 

Clarén, Kaisa Fexe (via telefon) 

 

1. Mötet öppnas av Anna Dahlgren 

2. Genomgång av föregående protokolls punkter blir tillika mötets dagordning. 

a. Strandstädning genomfördes den 2 september. Det var mindre skräpigt än vid tidigare 

städtillfällen. 

b. Avfall i skogen vid gamla Steningeskola ligger fortfarande kvar. Anna har återigen kontaktat 

Halmstad Kommun och fått kontakt med en, i ordningen, tredje person. Föreningen bevakar 

ärendet framgent. 

c. Kostnader Steningedagen. Agneta har gjort en ekonomisk sammanställning. Titta gärna igenom 

den inför nästa möte då det blir en punkt på dagordningen. 

d. Stegen på Stora Skär. Anna har sökt information hos tidigare styrelsemedlemmar i Steningen 

Natur- och Miljöförening. 

 2002 kom frågan att hamna i föreningens regi i.o.m. att man fick en begagnad stege av Halmstad 

Kommun. Stegen gick sedan förlorad i stormen Gudrun. 2011  tillverkas en ny stege som kom på 

plats ute på Stora Skär.  

 Beslutades att Anna kontaktar Sofia Warpman, Halmstad Kommun, och ställer frågan om 

kommunen kan bekosta en ny stege. Vi hoppas på ett snabbt beslut. Dröjer svaret eller blir 

negativt kontaktar vi Plåtcenter angående en offert. Anna har varit i kontakt med Anders Nilsson 

som arbetar i branschen och han har informerat om vikten av att stegens material bör vara i 316L 

(marint rostfritt stål) eller ett ännu mer korrosionsbeständigt stål som t.ex. Duplext stål. 

e. Röjning vid midsommarängen. Mats har varit i kontakt Peter Strömblad, samfällighetens 

representant, som ger Steninge Natur- och Miljöförening tillåtelse att röja sly på Midsommarängen. 



Mats formulerar en inbjudan och undersöker intresset att vara med i en arbetsgrupp för 

kontinuerlig röjning av sly på ängen. Mats skickar till Eva eller Ulla som anslår senast 15/10. 

Förhoppningen är att den 11 november kan bli både en strandstädning och en röjdag. 

f. Tång i norra viken. Mats tar reda på om man på privat initiativ får rena norra stranden från tång. 

Isabelle har varit i kontakt med kommunekolog Kristian Eno om tångens betydelse för den 

biologisk mångfalden och har fått bra svar. En sammanställning kommer att anslås på föreningens 

anslagstavlor. I samma anslag kommer även information om det förslag som framkom på årsmötet,  

istigningsplats från piren mot söder.  

g. Föreläsning Anders Wirdheim. Anders W kommer gärna och föreläser om tångens betydelse för 

fåglarna bl.a. Eva meddelar Anders W att vi är fortsatt intresserade men att det är till våren. 

3. Övrigt. 

 Eva föreslår att föreningen köper in 2 pumptermosar. Bifalles av samtliga. 

 Föreningen önskar ett förtydligande att det är ok att affischera på anslagstavlan i Smålandsbyn. 

Kaisa Fexe tar upp det med Smålandsbyns vägförening. 

 Isabelle tar kontakt med kören som sjunger vid grantändningen. De börjar bli uppbokade så det 

brådskar. Vi önskar att de kan komma den 2 december 15.00-15.15. 

4. Nästa möte blir den 7/11 kl. 18.00 hos Karolina på Strannabackavägen 9. 

 Förslag till punkter är Steninge Dagen – ekonomi och ev. uppdrag till en arbetsgrupp. 

5. Mötet avslutas. 

 Vid pennan: Ulla 

 


